
決賽預選歌曲操作說明 Instruction on song selection for final round 

 
1. 連結至社團法人中華音樂著作權協會的網站 https://www.must.org.tw/tw/chinese_musical/02.aspx 

Visit the website of the Music Copyright Society of Chinese Taipei 

(MUST):https://www.must.org.tw/tw/chinese_musical/02.aspx 

 

 
 

 

 

2. 到右下角的「作品查詢」部分，填寫您決賽時要演唱的曲目，下面以「WHAT IS LOVE? 」為

例。在查詢的時候，盡可能也輸出「演唱人」的部分，提高查詢的準確性。填寫完畢後，點擊

「查詢」。 

Navigate to the "Work Search" section at the bottom right. Enter the title of the song you will perform 

for the finals (e.g., "WHAT IS LOVE?"). To ensure accuracy, please also provide the "Performer/Artist" 

if possible. Once completed, click "Search" . 
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3. 點擊「查詢」後，網頁往下拉會看見下圖的資訊，在報名表單內填寫對應的資訊，並將您所查詢

的歌曲資訊畫面進行截圖並上傳到表單中以提供負責人員檢核。 

After clicking "Search," scroll down to view the results as shown in the image below. Fill in the 

corresponding information in the registration form, then take a screenshot of the search results and 

upload it to the form for verification by the staff. 

 

 

 
作品名稱 Song Title 

 

版權公司 Publisher   

 

詞曲作者 Lyricist 

演唱人 Original Performer 
 


